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Tisztelt Polgármester Úr !

Milyen intézkedéseket tehet az Önkormányzat a fenntartásában mûködõ iskolák diákjainak
védelmében? - címmel írásbeli választ igénylõ kérdést kívánok benyújtani a 2007. június 14-i

közgyûlésen.

Az iskolai tanév végének közeledtével általános- és középiskoláink diákjai
osztálykiránduláson vesznek részt. Ha közútjainkon lerobbant, füstölgõ, araszolgató, busszal
találkozunk, vagy látjuk éppen félreállitva a parkolóban, akkor azon bizonyosat) gyerekek
.utaznak.

Elõfordult, hogy Pécsrõl a busz mûszaki állapota miatt vonattal kellett a gyermekeknek
hazatémiük. Jobban jártak azok, akiknek a kirándulási élményeikhez "csak" néhány órás
buszszerelés kapcsolódott. Sportolókat szállító busszal fordult elõ, hogy olyan állapotú busz
jelent meg az indulás helyén, amelynek az ajtaját nem lehetett bezárni. Olyan eset is
elõfordult, amikor a buszsofõr súgta meg az aggódó szülõknek, hogy õ bizony a saját
gyermekét nem engedné felszállni az általa vezetett jármûre.

Deutschlandsberg tragédiáját úgy tûnik gyorsan felejtjük.

Miért engedjük, hogy gyermekeink életét néhány felelõtlen felnõtt veszélyeztesse? Az
Önkormányzatnak, mint iskolafenntartónak van-e felelõssége és beleszólási lehetõsége abba,
hogy csak kifogástalan mûszaki állapotú jármûvet vehessenek igénybe iskoláink.
Kezdeményezheti-e a város rendõrsége a közlekedési hatóság az iskolai kirándulásra induló
buszok mûszaki állapotának ellenõrzését, a megkötött szállítási szerzõdés illetve számla
elõzetes bemutatásával?

Polgármester Úr !

Kérem, hogy szíveskedjék a szükséges intézkedéseket kezdeményezni

Szombathely, 2007. június 12.
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